
 

 

 

Protokoll 2025-03-24 

 

Art:  Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap 

Tid:  Måndagen den 24 mars, kl 18.00 

Plats:  Klubbhuset 

Närvarande:  Anders Nilsson, Helena Stenow, Conny Andersson, Petter Isaksson, 
Jan Karlsson, Niklas Lindblad, Leo Mörtsell, Kajsa Särenholm, 
Conny Andersson och Anja Larsson. 
Patrik Beerman ansluter under § 4c 
 

Frånvarande:  Conny Eriksson 
 

Adjungerad:  Björn Pettersson 

 

 

 

Dagordning 
 

§ 1 Öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§ 2 Justerare 

Petter Isaksson valdes till justerare. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Vi går kort igenom föregående protokoll.  
 



§ 4 Ärenden 

a) Bankeryds bryggan 
Bryggrenoveringen fortgår och går enligt plan. 
En 8 m sektion (flytbrygga) med tillbehör är beställd med komplett montage och ska 
monteras om ett par veckor. Lyktstolpar är uppsatta på bryggan. 
Det är önskvärt med några personer som i veckan kan komma ner och plocka skräp runt 
sågen.  
 

b) PortLux – lägesrapport 
Införandet av systemet är klart i sig. Nu handlar det om att lägga till funktioner som kan 
ge ett mervärde för klubben. 
Styrelsen diskuterar möjligheten att med hjälp av QR-kod märka upp båtar, för att sedan 
lägga in det i systemet kopplat till ägaren.   
Några andra båtklubbar kommer att besökas för att höra deras nyttjande och 
erfarenheter av QR-koder.  
Ett inköp av en skrivare krävs i sin tur, för att i så fall kunna skriva ut QR-koderna. 
 

c) Bygga nytt båthus enligt förfrågan från medlem 
En ansökan har sedan tidigare inkommit till styrelsen som gäller att uppföra ett båthus 
på den ”lediga” ytan väster om befintliga båthus. Samma medlem har ett beslut från 
2021 gällande en mindre utbyggnad för att kunna få in sin båt i befintligt båthus. 
 
Styrelsen anser att fattat beslut från 2021 fortfarande gäller, men väljer att inte fatta 
beslut om byggnation av nytt båthus. 
 
För att kunna fatta ett generellt beslut om vad som framöver ska gälla vid utbyggnad av 
båthus och vid nybyggnation av båthus för klubbens medlemmar, krävs ett framarbetat 
underlag, som inte finns just nu. 
 

d) Ny kanslist 
Björn Petterson kommer att sluta som kanslist i klubben. 
Styrelsen beslutar att erbjuda Johan Lidén uppdraget. Johan är väl insatt i klubbens 
arbete och har bidragit till införandet av de nya system som införts, vilket ses som en 
stor tillgång i arbetet som kanslist i klubben. 
 

e) Bidragsgruppen 
Conny A, Anders N och Patric B har träffat Per Gemheden från JSS, som frikostigt delat 
med sig av deras arbete med varumärke och långsiktighet.  
 
Bidrag från kommunen är något svårare för vår del, då det förutsätter en 
ungdomsverksamhet, som för närvarande ligger nere hos oss.  
 
En idé väcks om möjligheten att använda H-båtarna för att lära barn/ungdomar segla i 
grupp med en vuxen ledare i varje båt. Det skulle kunna skapa trygghet, gemenskap och 
ett lärande.  
 
 



§ 5 Ekonomi 
Det har varit en del kända utgifter och det finns nu 1 060 497 kr på kontot och ekonomin är 
fortsatt god.  
 
Under de senaste två åren har budgeten baserats på resultaträkningen från året innan, vilket är 
fallet även för 2025. Conny A kommer att ta fram årets budget under våren och där 
bryggrenoveringen är fortsatt prioriterad samt en plan för kommande års muddring och 
underhåll av travers och hjullastare. 
 
§ 6 Arbetsråd och sektioner 

Inget nytt 
 

§ 7 Frågor att hantera från årsmötet 
 

Villkor/avtal för båthusen, andrahandsuthyrning och kösystemet var frågor som 
uppmärksammades på årsmötet genom två inkomna skrivelser och engagerad 
diskussion.  
 
När det gäller andrahandsuthyrning och kösystemet har vi idag 56 personer som står i 
kö för en 1:a handsplats och 31 personer som står i kö för 2:a handsplats. Av dessa 31 
personer har 13 redan fått ett erbjudande att ta ställning till. 
 
Styrelsen beslutar att en grupp ska tillsättas för att arbeta vidare med att ta fram 
underlag för vad som ska gälla för både bryggplatser, båthus och andrahandsuthyrning. 
Det arbetet kommer i sin tur ha en direkt påverkan på kösystemet. Niklas och Leo 
erbjuder sig att ingå i gruppen.  
 

§ 8 Övriga frågor 

a) Arbetsdag 
Arbetsdagen bestäms till lördag 12 april och information kommer att gå ut till alla 
medlemmar.  
Rådsansvariga i styrelsen kontaktar råden för att få förslag på arbetsuppgifter.  
Styrelsen beslutar att inga lyft av båtar kommer att ske på arbetsdagen, av 
säkerhetsskäl. 
Björn sköter inköp och Johan Lindén håller ihop arbetsdagen tillsammans med 
Leo och Anja. 
 
Arbetsdag för Fingals hamn planeras. Tråkigt nog har det skett förstörelse och 
just nu är det endast Johnny och Mats som har tillgång till nyckel.  
 
 
 



 
b) Projektförslag 

Anders delar med sig av förslag på projekt när renoveringen av Bankerydsbryggan 
är klar. 

- Bygga altan vid klubbhuset (Habosidan) som ej får hyras ut. En plats 
med tillgång till glass, fryst pizza, kaffebryggare och vacker utsikt. 

- Renovering av köket i klubbhuset 
- Bygga båthall på vår uppläggningsplats, där klubbens alla båtar skulle 

få plats (20 x 100) m 
- Flytta fiskebodarna för att göra plats för renovering av den bryggdelen. 

Höja el flytta fiskebodarna så de slipper att bli vattenfyllda 
- Renovering av sista bryggdelen innan kommunens spång 
- Spolplatta 

Förslagen och kanske fler förslag, får diskuteras vidare vid kommande 
styrelsemöten. 
  

 

c) Spolplattan 
Spolplatta har diskuterats vid flera tillfällen, men vi väljer att avvakta tills det 
åligger oss.  
 
 

d) Travers och hjullastare 
Janne informerar att de haft utbildning för hjullastaren och traversen.  
Vi är inte på ett inhägnat område och då krävs särskilda åtgärder tex daglig tillsyn 
av hjullastaren och traversen, båtar behöver vara bundna när de förflyttas, 
båtvagnar måste vara i lämpligt skick, riskanalys behöver göras och en särskild 
handlingsplan tas fram. Janne har tagit fram mappar med information som ligger 
i hjullastaren och traversen. Spännband finns för utlåning för att kunna binda 
båten vid förflyttning. Mer information kommer ut på anslagstavlor och 
hemsidan. 
 
 
 

§ 9 Fastställande av nästkommande styrelsemöte 
 
Nästa styrelsemöte 2025-04-28 

 

 

 



 

 

§ 10 Avslutning 

Anders tackade och förklarade mötet avslutat 

 

 

 

 

Anders Nilsson Petter Isaksson  Helena Stenow 
Ordförande  Justeringsperson  Sekreterare 


